

Home Run Sports Umpiring Lifetime Achievement Award/Méritas Reconnaissance en arbitrage Home Run Sports

This Home Run Sports Umpiring Achievement Award recognizes an umpire which has officiated for many years and has been an ambassador of the Baseball Canada Umpires Program.

The candidate must have officiated or supervised in at least 15 National and/or International Events, and made a significant contribution to the structure of umpiring in Canada which may include but not limited to: mentoring, evaluating, instructing, course conducting, sitting on national committees and supervising.

Le méritas reconnaissance en arbitrage Home Run Sports reconnaît un arbitre qui a œuvré pendant plusieurs saisons tout en étant un ambassadeur pour le programme des arbitres de Baseball Canada.

Le candidat doit avoir arbitré ou supervisé à au moins 15 événements nationaux et/ou internationaux et qui a contribué significativement à la structure de l'arbitrage au Canada qui peut inclure le mentorat, l'évaluation, la formation, la supervision et une présence sur un comité national.

Home Run Sports Umpiring Achievement Award recipients have included:

Parmi les récipiendaires précédents du méritas reconnaissance en arbitrage Home Run Sports, on y retrouve:

- 2016 – Dennis Ryan (ON)
- 2015 – Yves Gagnon (QC)
- 2011 - Larry Nicholls (MB)
- 2010 - Don Gilbert (ON) & Len Bell (SK)
- 2009 - David McManus (NB)
- 2008 – No Award was presented
- 2007 – Howard Chapman (BC)

